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Styrelsemöte via Teams 
Tid:  18.00 – 20.00 
 
 

§ 116 Mötets öppnande 
 Mötesordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 117 Godkännande av dagordning  
 Dagordningen gicks igenom och godkändes. 

 
§ 118 Val av Justerare 
 Viltspåransvarig valdes att jämte ordförande justera dagens protokoll. 
 
§ 119 Föregående protokoll från 21-11-03 
 Föregående protokoll gicks igenom. Behovet av nya dummies togs upp och det beslöts 

att det görs ett gemensamt inköp av dummies till avdelningens verksamhetsområden. 
Sponsringsfrågan är inte färdigdiskuterad ännu.  
Den utvärdering av RM som styrelsen efterfrågat har inte inkommit än. Ordförande 
lovade att ta tag i frågan. Kassören meddelar att det underskott som blivit efter RM, 
har Hs lovat att täcka.  

 
§ 120 Rapporter  

Viltspårsansvarig berättade att hon haft kontakt med en markägare i Nyhammar, som 
lovat att vi kan utnyttja hans marker där.  
Kassören redogjorde för det ekonomiska läget, vilket visar på ett stort överskott för 
året. Han konstaterade att det är Utställningsverksamhetens stora intäkter som ligger 
till grund för detta och att övriga verksamheter visar på ett mer blygsamt positivt 
resultat. Styrelsen konstaterade att detta perspektiv är viktigt att ha i de framtida 
diskussionerna om vikten av att hjälpa varandra över verksamhetsgränserna, att jobba 
för ett Vi-perspektiv inom SSRK Dalarna.                                                              
 

§ 121 Arbetsdag med styrelserna för avdelningen och sektionerna 
 Styrelsen kunde konstatera att arbetsdagen upplevdes mycket positivt med bra 

diskussioner. Och att det var en god uppslutning från Sektion Södras styrelse.  
 Diskussionerna i grupperna var mycket bra och förslag på utvecklingsbitar för 

avdelningen och sektionerna kom fram.   
Bland förslagen nämndes:  
- försöka få tillstånd ett stort antal valpkurser/nybörjarkurser under våren. 
- bjuda in till enklare ”Pröva-på-aktiviteter” i hela Dalarna.  
- försöka erbjuda både Spanielkurser och Tollingkurser.  
- försöka hitta tillbaka till den form som träningarna hade förr, då alla som kom till ett 
träningstillfälle hjälpte till med upplägget och var funkisar åt varandra.  
 
Arbetsdagen pekade också på behovet av representation från sektionerna i 
avdelningsstyrelsens arbete, detta för att få en övergripande syn på vad som är viktigt 
att jobba med och hur det går att genomföra det. Positivt om det går att adjungera 
någon/några från bägge sektionerna till avdelningsstyrelsen.  

 
§ 122 Förrådsfrågan 
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Viltspårsansvarig har gjort ett mycket gott arbete och lyckats hitta ett stort förråd i 
Grycksbo som dock inte är helt iordningsställt än. Tills vidare får vi låna ett förråd i Vika 
och materialet från Studiefrämjandets lokaler kommer att köras dit under de närmsta 
dagarna.    

 
§ 123 Vårt medlemskap i SSRK  
 Ordförande berättade att det beslöts på Funktionärsträffens Workshop ”Vårt 

medlemskap” att bilda en arbetsgrupp för att arbeta med frågan. Varje avdelning ska 
anmäla två representanter till denna arbetsgrupp. Två styrelsemedlemmar anmälde 
att de ska fundera över om de har möjlighet att ingå i arbetsgruppen.  

 
Styrelsen uppdrog åt avd.sekreteraren att höra med Hs hur arbetsformerna för gruppens 

arbete kommer att se ut, fysiska möten eller internetbaserat arbete, och hur mycket 
jobb det kan tänkas medföra.   

 
§ 124 Remiss typstadgar SKK 
 Sista dag för remissvar är förlängt till 31 mars 2022. Styrelsen fick i uppdrag att läsa 

igenom förslaget från SKK gällande nya typstadgar för SKK och komma med synpunkter 
vid nästa styrelsemöte.  

 
§ 125 Årsmöte 2022 
 Verksamhetsberättelse för 2021 ska vara klar till den 6 februari, då den ska skickas till 

Revisorerna. Verksamhetsplanen har inte samma stoppdatum, men det är viktigt att i 
arbetet med planeringen av kommande aktiviteter också göra en budget för dem.  
Den föreläsare som var tillfrågad för att inleda årsmötet var tyvärr uppbokad, så 
styrelsen fick i uppdrag att försöka komma med nya förslag på aktivitet till årsmötet. 
Förslag mailas till Avdelningssekreteraren. 
Avdelningssekreteraren kommer att beställa championatspris och i år instiftas också 
ett nytt pris för den Dalahund som under året blivit A-provs-champion.  

 
§ 126 Inkommande skrivelser 
 De skrivelser som kommit in till avdelningen är de veckobrev (v.43 – 49) som skickats 

från Hs och som vidarebefordrats till styrelsen och sektionerna. Ingen av skrivelserna 
har föranlett någon aktivitet från styrelsen.      

 
§ 127 Hemsidan och Facebook och Instagram 
 Styrelsen har under året konstaterat att vi inte är så synliga på internet. SSRK Dalarna 

dyker inte upp då man söker på oss eller hundar eller kurser. Webbmaster har 
informerat om att det går att köpa ett s.k. insticksprogram till vårt hemsidesprogram 
som gör att man får fler träffar och får en bättre position i olika sökmotorer. Detta 
kostar då 2000 kr. 

 
Styrelsen beslöt att köpa ett tilläggsprogram från Daladatorer för max 2 000 kr. 
  
§ 128 Övriga frågor 

-Frågan om att nå ut med information till våra medlemmar och att ta emot reaktioner 
från våra medlemmar togs upp. Styrelsen återkommer i frågan. 
- Styrelsen kunde konstatera att samordning bland våra arrangemang inte fungerar 
som önskvärt. Det förekommer kollisioner mellan de olika verksamhetsområdena. 
Styrelsen kom fram till att vi bör ta nya tag i frågan om att ha gemensamma dokument, 
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som finns tillgängliga för alla i styrelsen, på nätet. En samordnad, gemensam kalender i 
Outlook, underlättar också för allas planering. 
- Till valberedningen: Två ledamöter har meddelat att de inte önskar att förlänga sina 
mandat. Jaktansvarig vill ta en paus från styrelsearbetet och en av revisorerna väljer 
att sluta.  

 
§ 129 Nästa möte 
 Styrelsen träffas nästa gång den 17 januari 2022 kl. 18.00. Rådande pandemiläge och 

ev. restriktioner får avgöra om det blir ett fysiskt möte eller via Teams.   
 
§ 130 Mötets avslutande 

Mötesordförande tackade ledamöterna och mötet avslutades. 


